
 

Referat af kredsstyrelsesmøde tirsdag den 4/2 2025  

Tilstede: MM, MC, MR, JR, ST, LR og KM 

 

 

1. Generalforsamling. 

• Gennemgang Regnskab og budget. 

Maria gennemgik regnskabet, og vi kommer ud med et meget lille underskud (knap 2000 kr.) – og vi 

havde budgetteret med et underskud på gode 35.000 kr. 

I forhold til budget så var det springende punkt kontingent – alt det andet ligner meget regnskabet fra i 

år 

• Drøftelse af kontingent. 

Vi drøftede kontingentstigning per 1. august – og er blevet enige om, at vi vil foreslå at kontingentet skal 

stige med 5%, så det for frak. 1+2 bliver 390 kr.  

Argumenterne er: 

- Kigger vi på løn og prisfremskrivningen siden sidste kontingentstigning, så burde kontingentet 

være 434 kr. 

- Kigger vi på omegnskommunerne, så er vi stadige billige. 

- Ved kontingentstigning kommer vi ud med et (meget) lille overskud. 

- Når vores frikøb hvert år er betalt, så er der ikke mange penge tilbage. Vi har i forvejen skåret ned 

på frikøb og vederlag, og vi er i gang med at renovere huset – og dermed sikre fremtiden her i 

huset (og en billig husleje). 

• Hvad kun vi godt tænke os at Morten Refskov siger noget om: 

- OK 26. 

- Kvalitetsprogrammet. 

- Hvorfor han står der/hvem han er – vi har mange nye kollegaer. 

 

• Skriftlig og mundtlig beretning 

- MR viste en slide med nogle af de punkter, som hun vil komme ind på i begge beretninger. 

 

• Hvordan sikrer vi, at der kommer mange til GF? 

- JR har lavet forskellige QR-koder, som fører ind til kredsens hjemmeside omkring GF. Han sender 

dem til de andre skoler.  

- Alle bruger februar til at prikke til kollegaer omkring tilmelding. 

- FU laver en invitation til GF og sender den ud snarest. 

 

• Løse ender 

- Kredsen mødes 15.30. 

- Dørene åbner til kaffe/kage 16.00. 

- GF starter 16.30.  

- Morten er på ca. 17.30 – 18.45. 

- Mad kl. 19.00. 

- Festen slutter til midnat – hele kredsen rydder op (vi skal huske, at vi selv skal gøre rent, tømme 

skrald og rengøre toiletter). 

- Tilmeldingsfrist 14 dage før. 

- Dirigent: JR spørger Kristian. 

 

 

 



 

2. Statistik fra Arbejdstidsregistreringen. 

Hvad kan vi bruge det til – Merete lavede en kort gennemgang af de data, som TR’erne har lavet i efteråret. 

Samtale omkring antal undervisningstimer/forberedelse. 

 

3. Dialogmøde d. 18. marts. 

Samtale om dagsordenen til næste dialogmøde. Noget af det som vi gerne vil drøfte er:  

- Opgaveoversigt sammenholdt med lokalaftalen skal de ensrettes? 

▪ Pausetid 

▪ Hvad er forberedelse 

▪ Nyuddannede 

- Mini læringsfestival. 

- Kvalitetsprogram. 

 

4. Møde med borgmester. 

MR og JR skal til møde med borgmesteren den 4. marts.  

Vi vil gerne drøfte: 

- Basisdansk 

- Befolkningssammensætning 

- Kvalitetsprogram 

 

5. Nye medlemmer.  

Kort orientering fra det kursus Jakob var på i mandags, som omhandlede rekruttering og fastholdelse af 

medlemmer. DLF har lavet nogle undersøgelser, der viser, at mange af de nye medlemmer ikke har helt styr 

på, hvad LL/DLF/A-kassen egentligt kan – og hvor forskellen mellem de tre er. 

Jakob vil lave et lille kursus for kredsstyrelsen, hvor der også skal snakkes om opstart m.m. Det går FU videre 

med. 

              Vi har en pjece omkring, hvad DLF kan, men den er ikke særlig ”spiselig” – den skal ændres. 

6. Kort evaluering. 

- Planlægningsdagen på Arken: Den mindede meget om den fra sidste år. De oplæg, der var der, 

bør komme ud på skolerne. Vi vil gerne bibeholde planlægningsdagen – men med tid til 

planlægning. 

- Temadag i Kometen: Første del var rigtig god, men anden del var lidt hård. 

 

7. Meddelelser.     

• Inklusionsundersøgelsen: Vi har næsten samme svarprocent som landsgennemsnittet, og den bliver 

brugt i medierne lige nu (DR og Berlingske). 

• Kommunalvalg 25: MR har været på kursus i KV, og det skal vi helt sikkert arbejde videre med inden 

sommerferien. 

• BKU-møde i morgen: Der skal orienteres om kvalitetsprogrammet. De anbefaler, at der bliver holdt et 

fælles dialogmøde med repræsentanter fra skolebestyrelser, ledelserne, Børne og- og kulturudvalget, 

lærere samt repræsentanter fra både DLF og BUPL. Positivt at vi er tænkt ind i arbejdet. 

 

8. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Arbejdsmiljøforum: Intet nyt 

• PUF: Intet nyt 

• Kursusforum: Møde mandag i uge 9 

• Lønteknik: Intet nyt 

 

9. Hvad har vi aftalt  

- JR sender QR-koder til MM og LR.  



- FU laver invitation til GF.  

- FU arbejder med dato for kursus omkring medlemmer.  

- JR spørger Kristian om dirigentrollen. 

        

10. Godkendelse af referat  

Referatet er godkendt.      

 

 

 

 

 

 


